



PERENNEBELL Co., Ltd.
49, Ahasan-ro 17-gil, Seongdong-gu,
Seoul, 04799, Republic of Korea

January 16, 2023

KOREA TRADE, LLC
4th floor, room 1K, Prospect Mira, 39 building 2,
Moscow 129110 Russian Federation

Letter of Authorization

We, the undersigned, hereby authorize **KOREA TRADE, LLC** to distribute, market, promote and sell all products of **SOME BY MI®** as an exclusive distributor in Russian Federation except Podruzhka. (Legal Business Name: Taber Trade LLC, Corporate Registration Number: 1037739861851)

This letter is valid from January 1, 2023 to December 31, 2023.

Sincerely,

PERENNEBELL Co., Ltd.

A handwritten signature in black ink is written over a horizontal line. To the right of the signature is a red circular stamp containing Korean text and a central emblem.

YoonJin, JIN
Chief Executive Officer



ПЕРЕННЕБЕЛЛ Ко. Лтд.

49, улица Ачасан - квартал 17, Район Сондон,
Сеул, 04799, Республика Корея

16 января, 2023

ООО «КореаТрейд»,

129110, Российская Федерация, Москва,
Проспект Мира, 39 стр. 2, 4-й этаж, кабинет 1К

Авторизационное письмо

Данным письмом мы, нижеподписавшиеся, подтверждаем предоставление ООО «КореаТрейд» как эксклюзивному дистрибьютору следующих полномочий: оптовая продажа, розничная продажа, логистика и рекламное продвижение торговой марки SOME BY MI® на всей территории Российской Федерации, за исключением сети магазинов косметики «ПОДРУЖКА» (Юридическое лицо: ООО «Табер Трейд», ОГРН 1037739861851).

Срок действия полномочий, подтверждаемых данным письмом, с 1 января 2023г. по 31 декабря 2023г. Включительно.

С уважением,

Джин Юнджин
Генеральный директор
ПЕРЕННЕБЕЛЛ Ко. Лтд.